
ZÁPIS Z ŘÁDNÉHO ZASEDÁNÍ AS UJEP ZE DNE 26. 03. 2025

Místo konání: 
budova rektorátu UJEP, Pasteurova 3544/1,400 96 Ústí nad Labem

Den a hodina konání: 
26. 03. 2025; 14:15 –  15:58 h

Přítomni: 
dle prezenční listiny, která je nedílnou součástí zápisu (32 přítomných z 40 členů AS UJEP)

Omluveni:

AKAS – doc. Ing. Nataša Náprstková, Ph.D.; Ing. Petr Hlaváček, Ph.D.

SKAS – MgA. Štefan Pecko; Mgr. Veronika Šebestová

Neomluveni:

AKAS – prof. RNDr. Milan Gryndler, CSc.; MgA. Jan Prošek, Ph.D.; Mgr. Vít Pokorný, Ph.D.

SKAS – Kateřina Hosová

Vedení UJEP:
doc.  RNDr.  Jaroslav  Koutský,  Ph.D.,  rektor;  doc.  Mgr.  Pavel  Raška,  Ph.D.,  prorektor  pro
internacionalizaci; doc. PhDr. Vlastimil Chytrý, Ph.D., prorektor pro rozvoj a digitalizaci; RNDr. Alena
Chvátalová, Ph.D., prorektorka pro studium; Ing. Leoš Nergl, kvestor

Hosté: Ing. Vendula Poslední; Ing. Šárka Kremlíková DiS.
 
Program: 

1. Schválení programu řádného zasedání AS UJEP dne 26. 03. 2025 
2. Schválení zápisu z řádného zasedání AS UJEP dne 26. 02. 2025 a Zápisu z hlasování per rollam, 

které se uskutečnilo ve dnech 12. 3. – 17. 3. 2025
3. Hospodaření UJEP v roce 2024
4. Kontrolní protokol NKÚ – kontrola peněžních prostředků určených na rozvoj a obnovu materiálně 

technické základy VVŠ 
5. Předchozí souhlas ke jmenování členů Vědecké rady UJEP
6. Projednání návrhu jmenování členů Etické komise UJEP pro léta 2025–2028
7. Jednací řád Etické komise UJEP
8. Různé:

8.1 Záměr změny Volebního řádu AS UJEP
8.2 Diskuse ke změnám pravidel parkování v Kampusu UJEP
8.3 Informace k přípravě Etického kodexu UJEP
8.4 Informace vedení UJEP 
8.5 Informace o činnosti SKAS



1. Schválení programu řádného zasedání AS UJEP dne 26. 03. 2025

Usnesení:
Akademický senát UJEP schvaluje navržený program řádného zasedání.

Hlasování: 32 pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování
usnesení schváleno

2. Schválení  zápisu  z  řádného  zasedání  AS  UJEP  konaného  dne  26.  02.  2025,
Schválení zápisu z hlasování per rollam ve dnech 12. 03. – 17. 03. 2025

Usnesení I:
Akademický senát UJEP schvaluje zápis z řádného zasedání konaného dne 26. 02. 2025.

Hlasování: 32 pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování
usnesení schváleno

Usnesení II:
Akademický senát UJEP schvaluje zápis z hlasování per rollam ve dnech 12. 3. – 17. 3. 2025.

Hlasování: 32 pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování
usnesení schváleno

3. Hospodaření UJEP v roce 2024

Členové  AS  UJEP  předem  obdrželi  dokumenty  vztahující  se  k hospodaření  UJEP  v roce  2024.
Předložený dokument okomentoval kvestor UJEP. Předseda EK AS UJEP uvedl, že EK AS UJEP
jednomyslně doporučuje vzít na vědomí předložené dokumenty. Ing. Balcar zároveň pozval přítomné
senátory na společné setkání za účelem projednání rozpočtu UJEP pro rok 2025, které se bude konat
15.4. od 9:00 v budově MFC, veškeré informace, včetně formulář s potvrzením účasti,  budou dále
rozeslány všem senátorům.

Usnesení I:
AS UJEP v souladu s § 9 odst. 1, písm. c) zákona o vysokých školách projednal a bere na vědomí 
předložené čerpání rozpočtu UJEP a FRIM za rok 2024.

Hlasování: 32 pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování
usnesení schváleno

Před hlasováním opustil jeden ze senátorů zasedání, kvorum bylo sníženo na 31.

4. Kontrolní protokol NKÚ – kontrola peněžních prostředků určených na rozvoj a 
obnovu materiálně technické základy VVŠ

Akademický senát UJEP obdržel předem kontrolní protokol NKÚ. Materiál byl okomentován kvestorem
UJEP, který ocenil pozitivní závěry kontroly a poukázal na některé dílčí nedostatky. Zvlášť vyzdvihl
řadu oblastí, jež byly hodnoceny kladně, včetně realizace výběrových řízení či stability projektových
týmů v průběhu sledovaného období. Kontrola probíhala od června 2024 do února 2025. Předseda
Ekonomické komise AS UJEP uvedl, že komise doporučuje vzít předložený materiál na vědomí ve
stávajícím znění.



Usnesení:
AS UJEP v souladu s § 9 odst. 1, písm. c) zákona o vysokých školách projednal a bere na vědomí
Kontrolní  protokol NKÚ – kontrola peněžních prostředků určených na rozvoj a obnovu materiálně
technické základy VVŠ.

Hlasování: 31 pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování
usnesení schváleno

5. Předchozí souhlas ke jmenování členů Vědecké rady UJEP

Členové Akademického senátu UJEP byli předem informováni o návrhu na doplnění složení Vědecké
rady UJEP o dva nové členy – jednoho interního a jednoho externího. K návrhu se vyjádřil  rektor
UJEP, doc. RNDr. Jaroslav Koutský, Ph.D., který představil navržené kandidáty, přiblížil jejich odborné
zaměření a stručně shrnul jejich tvůrčí činnost.

Usnesení:
AS UJEP v souladu § 9 odst., 1, písm. f) zákona o vysokých školách dává rektorovi předchozí
souhlas ke jmenování členů vědecké rady UJEP, dle předloženého návrhu.

Hlasování: 31 pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování
usnesení schváleno

Před hlasováním opustil jeden ze senátorů zasedání, kvorum bylo sníženo na 30.

6. Projednání návrhu jmenování členů Etické komise UJEP pro léta 2025–2028

Členové Akademického senátu UJEP byli předem seznámeni s návrhem rektora na jmenování členů
Etické komise na období 2025–2028.

Usnesení:
AS UJEP v souladu s Čl. 2 odst. 3, Jednacího řádu Etické komise UJEP projednal složení Etické
komise UJEP.

Hlasování: 30 pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování
usnesení schváleno

7. Jednací řád Etické komise UJEP

Členové AS UJEP předem obdrželi  Jednací  řád Etické komise UJEP. Daný materiál  okomentoval
rektor UJEP a následně předseda legislativní komise, MgA. et MgA. Martin Krupa, který prezentoval
navrhované dílčí změny JŘ Etické komise AS UJEP.

Usnesení:
AS UJEP v souladu s čl. 32 odst. 3 větou druhou Statutu UJEP projednal Jednací řád Etické komise
UJEP v předloženém znění.

Hlasování: 30 pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování
usnesení schváleno

8. Různé
8.1 Záměr změny Volebního řádu AS UJEP
Předseda  AS  UJEP  informoval,  že  před  zasedáním  senátu  se  uskutečnilo  setkání  užšího
předsednictva,  jehož  se  zúčastnil  i  předseda  Legislativní  komise.  Předmětem  jednání  bylo
projednání  bodů navazujících  na  diskusi  z  předchozího  zasedání,  které  se týkala  návrhu  na



změnu Volebního řádu AS UJEP. V této souvislosti předseda AS kontaktoval rektora UJEP, který
návrh na změnu Volebního řádu předkládá. Rektor UJEP zároveň vyjádřil  souhlas s tím, aby
změny byly navrženy senátem a následně mu byly předloženy k posouzení.

Za účelem návrhu úprav a zajištění jejich efektivního nastavení navrhl předseda AS UJEP vznik
pracovní  skupiny  složené  z  členů  užšího  předsednictva  a  dalších  oslovených  členů  AS.
Konkrétně se jedná o MgA. et  MgA. Martina Krupu (předseda Legislativní  komise),  Mgr.  Ing.
Petra Nováka (předseda Komise pro digitalizaci), dr. Barboru Lankovou (pro zpracování agendy)
a  doc.  Vlastimila  Chytrého  (prorektora  pro  digitalizaci).  Předseda  vyzval  přítomné  senátory
k případnému zapojení se do fungování pracovní komise.

Usnesení:
AS  UJEP  schvaluje  záměr  přípravy  změny  Volebního  řádu  AS  UJEP  s cílem  umožnit
elektronickou formu voleb do AS UJEP a ustanovuje pracovní komisi pro přípravu změny tohoto
vnitřního předpisu ve složení: MgA. et MgA. Martin Krupa; PhDr. Bc. Kateřina Smejkalová, Ph.D.;
Mgr. Zdeněk Svoboda, Ph.D.; Ing. Patrik Balcar;  PhDr. Barbora Lanková, Ph.D.; Mgr. Ing. Petr
Novák 
a doc. PhDr. Vlastimil Chytrý, Ph.D.

Hlasování: 30 pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování
usnesení schváleno

8.2 Diskuse ke změnám pravidel parkování v Kampusu UJEP
Předseda AS UJEP vyzval k úvodnímu slovu dr. Ryšánka, předkladatele návrhu. Dr. Ryšánek se
vyjádřil  k  navržené  změně  pravidel,  a  to  zejména  s  ohledem  na  její  dopad  na  studenty
doktorského studia, kteří – přestože nejsou zaměstnáni na plný úvazek – tráví na univerzitních
pracovištích značnou část času. K tématu se vyjádřil také rektor UJEP a prorektor doc. Chytrý,
jenž poukázal na technické otázky zahrnutí osob, které nemají pracovní poměr na UJEP. Vedení
UJEP přislíbilo  hledání  vhodného  řešení  a  deklarovalo  snahu  začlenit  studenty  doktorského
studia do systému parkování v dohledné době.

Zároveň bylo zdůrazněno, že vedení univerzity se otázkou parkování v kampusu dlouhodobě  
a  aktivně  zabývá.  V  současnosti  probíhá  zpracování  odborné  studie,  která  se  věnuje  této
problematice komplexně a jejíž výstupy by měly sloužit  jako podklad pro systémová řešení v
oblasti parkování. Kvestor UJEP upozornil na přítomnost vozidel bez platné technické prohlídky,
která  dlouhodobě stojí  v  areálu  kampusu.  Vyzval  jejich  majitele  k  neodkladnému odstranění
těchto vozidel z parkovacích ploch. V opačném případě dojde – po dohodě s městskou policií – k
jejich odtažení.

8.3 Informace k přípravě Etického kodexu UJEP
Slova se ujal  MgA. et  MgA. Martin Krupa, který v úvodu uvedl,  že členové AS UJEP budou
osloveni  prostřednictvím  e-mailu  s  výzvou  k  zapojení  se  do  připomínkování  připravovaného
Etického kodexu.  Upozornil,  že  se  jedná  o  živý  dokument,  jehož  podoba  bude  vznikat  i  na
základě zpětné vazby, nejen, členů senátu. V této souvislosti avizoval společné setkání, na němž
budou návrhy  projednány.  V  první  fázi  dojde  k  připomínkování  dokumentu,  následně k  jeho
diskusi  při  zmíněném  setkání.  Na  podávání  návrhů  bude  vyhrazen  jeden  měsíc,  přičemž
komentáře bude možné vkládat po přihlášení do účtu přes Gmail UJEP.

8.4 Informace vedení UJEP
Vedení UJEP informovalo o aktuálním stavu sportovní haly Pedagogické fakulty UJEP. Vzhledem
k  technickému  stavu  budovy  se  v  současnosti  čeká  na  vyjádření  statika.  Do  budoucna  je
plánována příprava projektu, který by umožnil čerpání finančních prostředků na rekonstrukci či
výstavbu nové haly. Kvestor UJEP dále podal stručnou informaci o stavu dětské skupiny UJEP.

8.5 Informace o činnosti SKAS
Předseda Studentské komory AS UJEP Ing. Patrik Balcar informoval o činnosti SK AS UJEP za
uplynulý  měsíc.  Poděkoval  členům  komory  za  aktivní  zájem,  konkrétně  Natálii  Hlavaté  za
zapojení do činnosti Etické komise a Kryštofu Fišerovi za zájem o členství v Radě pro vnitřní



hodnocení  UJEP.  Následně  předal  slovo  Kryštofu  Fišerovi,  se  kterým  se  zúčastnil  jednání
Studentské komory Rady vysokých škol,  které se historicky poprvé uskutečnilo  na Univerzitě
obrany.

V  současnosti  se  Rada  vysokých  škol  věnuje  mimo  jiné  problematice  nově  vznikajícího
akreditačního úřadu a složení jeho rady, k němuž RVŠ předkládá návrhy kandidátů. K. Fišer dále
připomněl  probíhající  připomínkové  řízení  k  návrhu  tezí  nového  vysokoškolského  zákona  a
upozornil,  že  v  případě zájmu o zapojení  do připomínkování  je  možné kontaktovat  zástupce
UJEP v RVŠ. V rámci jednání Studentské komory RVŠ se rovněž diskutuje o návrhu zavedení
studentských půjček ve spolupráci s Českou spořitelnou či  se aktivně projednává udílení  cen
Jana Opletala.

V  rámci  projednávaného  bodu  vystoupil  také  člen  SK  AS  Bc.  Jan  Brázda,  který  informoval
přítomné senátory o založení Investičního klubu FSE a jeho hlavních aktivitách, mezi které patří
především  diskusní  fóra  konaná  každé  dva  týdny  ve  čtvrtek  od  15:45  ve  VŠ  klubu  FSE,
přednášky od odborníků a exkurze. Dále uvedl, že přihlášky jsou k dispozici právě na diskusních
fórech a členství v klubu je zdarma. Členové klubu získávají přístup k on-line sbírce článků a
rozhovorů souvisejících s probíranými tématy, možnost navrhovat a prezentovat vlastní témata,
doporučovat  odborníky  
z praxe, od kterých by chtěli slyšet přednášky, či možnost se zúčastnit plánovaných exkurzí. 

Více informací, nejen o plánovaných akcí, lze nalézt na tomto odkazu: 
https://www.fse.ujep.cz/cs/25673/fse-zaklada-investicni-klub/

Příští zasedání AS UJEP se koná dne 23. 04. 2025 od 14:15 h
Ze zasedání byl pořízen zvukový záznam

Zapsala: PhDr. Barbora Lanková, Ph.D.

Ověřil: Mgr. Zdeněk Svoboda, Ph.D., předseda AS UJEP 

https://www.fse.ujep.cz/cs/25673/fse-zaklada-investicni-klub/







